
Protokół Nr 30/2020

z posiedzenia Komisji Statutowej i Pomocy Spolecznej Rady Miejskiej w %pólnie
Krajeńskim w dniu 9 grudnia 2020r.

Posiedzenie odbylo się w trybie zdalnym w związku z epidemią COVID - 19.

W posiedzeniu udział wzięli:

Komisja w składzie:

1.

2.

3.

4.

5.

Tobiasz Świniarski - Przewodniczący;
Artur Juhnke - Zastępca Przewodniczącego;
Jadwiga Bukolt - Członek;
Anna Miczko - Członek;
Mateusz Oelberg - Członek.

oraz zaproszeni goŚcie:
1. PrzewodniczącyRadyMiejskiej-FranciszekLesinski;
2. Dyrektor (środka Pomocy Społecznej - Izabela Fr5hlke;
3. Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich - Beata Kozłowska.

Posiedzenie otworzył Przewodnicz4cy Komisji Pan Tobiasz Świniarski, który po powitaniu
zebranych zaproponował następujący jego porządek:

1.
2.

3.

4.

5.
6.
7.

Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku;
Opinia w sprawie projektu uchwały dot. przyjęcia strategii rozwiązywania problemów
społecznych dla Gminy Sępólno Krajeńskie na lata 2021- 2027;
Opinia w sprawie możliwości przyjęcia rodzin repatriantów na teren Gminy Sępólno
Krajeńskie;
Wytypowanie przedstawiciela Gminy do Powiatowej Rady Rynku Pracy;
Opracowanie planu pracy Komisji na 2021 r.;
Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji;
Wolne wnioski i zakończenie.

W/w porządek posiedzenia przyjęto jednogłośnie.

Ad.2. Dyrektor (środka Pomocy Społecznej przedstawiła projekt uchwały dot. przyjęcia
strategii rozwiązywania problemów społecznych dla Gminy Sępólno Krajeńskie na lata 2021-
2027. Nadmieniła, że za opracowanie strategii odpowiadają pracownicy OPS na podstawie
zebranych danych z ostatnich lat. Realizacja strategii to m.in. realizacja programów przyjętych
uchwa% Rady Miejskiej. Realizowany jest program przeciwdziałania przemocy i program
wspierania rodziny pieczy zastępczej czy program związany z przeciwdziałaniem
alkoholizmowi i narkomanii. W strategii znajduje się szereg spraw diagnostycznych oraz cele
i założenia adekwatne do rzeczywistości naszej Gminy jak i możliwości pozyskania środków
finansowych z różnych źródeł. Dyrektor nadmieniła, że dużą wagę przywiązuje się do
współpracy z organizacjami pozarządowymi, tym bardziej że część środków nie może być
pozyskiwana przez jednostki samorządu terytorialnego. Strategia również umożliwia
pozyskanie środków finansowych na cele innowacyjne m.in. na ukierunkowanie na
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aktywizację osób wykluczonych społecznie. Przykładem imiowacyjności jest utworzenie biura
obsługi klienta w OPS ze środków pozyskanych z Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwały.

Dyrektor OPS poinforrnowała również, że zostały 3 osoby bezdomne. Jedna z tych osób
zostanie dzisiaj odwieziona na terapię do ośrodka uzależnień, a druga ma termin w ośrodku na
21 grudnia br. Pozostanie jedna osoba, która notorycznie w sposób agresywny odmawia
udzielenia pomocy. Nadmieniła, że chłodne dni mogą zmienić nastawienie tej osoby.
Dyrektor poinformowała także, że w 2020r. Ośrodek Pomocy Społecznej obchodził 30-lecie
istnienia. Z tej okazji zostały przygotowane drobne upominki od uczestników Klubu Integracji
Społecznej. Nadmieniła, że zostaną dostarczone do Biura Rady Miejskiej w celu przekazania
radnym Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim.

Ad.3. Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich poinformowała, że wpłynęło 6 próśb rodzin
repatriantów o przyjęcie na teren naszej Gminy. Przypomniała, że w świetle ustawy o repatriacji
w przypadku przyj ęcia repatrianta Gmina powinna zapewnić mu wyposażony lokal mieszkalny
i ponosić koszty utrzymania przez okres min. 2 lat. Podkreśliła, że w chwili obecnej3 7 osób w
naszej Gmiiiie oczekuje na przydzielenie lokali mieszkalnych, a zatem obecnie Gmina nie
posiada odpowiedniego zaplecza lokalowego.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie negatywnie przyjęcie 6 - ściu rodzin repatriantów na teren
naszej Gminy.

Ad.4. Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał pismo od Starosty Sępoleńskiego, który
zwrócił się o wyłonienie przedstawiciela Gminy do Powiatowej Rady Rynku Pracy na lata
2021 -2024r. Nadmienił, że wspólnie z Wiceprzewodniczącymi RM w dniu 24 listopada br. jako
kandydaturę zaproponował do składu w/w Rady Burmistrza Sępólna Krajeńskiego Pana
Waldemara Stupałkowskiego.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie w/w kandydaturę.

Ad.5. Komisja opracowała i zatwierdziła jednogłośnie swój plan pracy na 202 ?r.

Ad.6. Komisja zatwierdziła jednogłośnie protokół ze swojego poprzedniego posiedzenia w
miesiącu listopadzie br.

Ad.7. W wolnych wnioskach Pan Juhnke podziękował radnym za przystąpienie do akcji
ufundowania tablic informacyjnych.

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący zakończył posiedzenie.
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